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Geachte mevrouw Van den Wildenberg,

Met uw brief van 3 april jl. stelt u op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening
vragen over functieveranderingsmogelijkheden agrarische bedrijven (klein) in het buitengebied 
van de gemeente Barneveld dit naar aanleiding van een artikel in de Barneveldse Krant.

U geeft aan verrast en verbaasd te zijn door:

- het artikel in de Barneveldse Krant van 28 maart jl., met als titel: ‘Gemeente Ede helpt
boeren die willen stoppen met nieuwe bestemming’.

- het handelen van Ede als naburige gemeente in de Regio Foodvalley, die met een
regeling komt die niet van toepassing lijkt te zijn op de gehele regio.

Daarnaast geeft u aan kennis te hebben genomen van de beleidsregel Project Mogelijkheden
Buitengebied 2023, de zogenaamde ProMo brochure 

Antwoord op uw vragen :

1. Is het college op de hoogte van het bestaan van deze regeling, genaamd ProMo
(Project Mogelijkheden Buitengebied 2023)? 

Ja, het college heeft hier notie van genomen.

2. Deze regeling is bedoeld voor kleine agrarische bedrijven die niet meer als zodanig 
functioneren. Hebben wij in onze gemeente dergelijke bedrijven en zo ja, hoeveel?

In de gemeente Barneveld kennen we niet de bestemmingsplansystematiek van 
agrarisch bouwvlak klein, middel en groot zoals Ede die hanteert. De gemeente kan 
dus ook niet aangeven om hoeveel ‘klein agrarisch’ het in de gemeente Barneveld 
gaat.

3. Is het mogelijk om ook een dergelijke regeling voor stoppende en gestopte kleine
agrarische bedrijven in onze gemeente op te zetten?

Vraagt allereerst een goede afweging en visie op waar welke ontwikkeling in het 
landelijk gebied in de toekomst wenselijk is. Vervolgens kan afgewogen worden of een 
nieuwe regeling meerwaarde heeft.



Blad 2 

4. Deze regeling biedt stoppende en gestopte agrariërs een vereenvoudigde toets om 
tot een andere bestemming te komen, waardoor er volgens de brochure, nieuwe 
gebruiksmogelijkheden ontstaan. Is het functieveranderingsbeleid in Ede anders dan 
in de gemeente Barneveld? Zo ja, hoe kijkt het college hier tegen aan?

Nee, het functieveranderingsbeleid is in de gemeente Barneveld niet anders. Het 
regionaal vastgestelde beleid biedt namelijk de mogelijkheid om eigen lokaal 
maatwerk toe te passen. De uitwerking ProMo van Ede is hier een voorbeeld van .

5. Hoe kijkt het college aan tegen het feit dat in een naburige gemeente die ook 
onderdeel is van Food Valley, komt met een eigen regeling? 

Zoals aangegeven in de beantwoording van vraag 4, staat het gemeenten vrij lokaal 
maatwerk toe te passen en elkaar hierover collegiaal te informeren.

6. Wij hebben herhaaldelijk om een visie op het buitengebied gevraagd. Daarop kwam
steeds het antwoord dat we dat in Foodvalley verband doen en dat met name voor 
Barneveld en Ede erg belangrijk is, omdat beiden een groot agrarisch gebied hebben.

Vindt het college het met ons niet erg spijtig als hier geen overeenstemming is 
gezocht door de gemeente Ede binnen Foodvalley verband? Zo ja, wat gaat het 
college daaraan doen?

Wij werken in regionaal verband aan het regionaal perspectief op het landelijk gebied 
RPLG.

Verder werken we regionaal aan de herziening van het regionale 
functieveranderingsbeleid. Daarnaast wordt er in de gemeente Barneveld gewerkt aan 
een lokale aanvulling op dit regionale beleid.

Het vraagstuk krijgt ook aandacht in de omgevingsvisie. In het kader van opgave 
gericht werken is de gemeente Barneveld bezig met een opgave programma 
“waardevol landelijk gebied”.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa             J. van der Tak
secretaris                  burgemeester


